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Abstract (en)
[origin: WO8201920A1] A metal element (1) adapted for securing another element (2) in a through going hole, said hole diverging from its middle
portion towards both ends. The second element (2) is placed in the hole and deformed into contact with the hole surface, substantially by being
pressed axially. A method of making such ajoint between a metal element and another element consists of making the hole such that it diverges
from its middle portion towards both ends, placing the other element, which is mainly cylindrical in its forward end, having there a diameter being
substantially equal to the smallest diameter in the hole, in the hole and pressing the other element axially in such a manner that it is deformed into
contact with the hole surface.

Abstract (fr)
Element metallique (1) adapte a la fixation d'un autre element (2) dans un trou perce dans l'element metallique, ce trou divergeant depuis sa partie
mediane vers les deux extremites. Le second element (2) est place dans le trou et est deforme au contact avec la surface du trou, essentiellement
en etant comprime axialement. Un procede de fabrication d'un tel joint entre un element metallique et un autre element consiste a percer le trou de
telle sorte qu'il diverge depuis sa partie mediane vers les deux extremites, a placer dans le trou l'autre element qui est essentiellement cylindrique
dans son extremite anterieure de diametre sensiblement egal au plus petit diametre du trou et a comprimer l'autre element axialement de telle
maniere qu'il se deforme au contact avec la surface du trou.

IPC 1-7
F16B 17/00

IPC 8 full level
F16B 17/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
F16B 17/006 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8201920 A1 19820610; EP 0065969 A1 19821208; NO 803668 L 19820607

DOCDB simple family (application)
NO 8100043 W 19811204; EP 81903272 A 19811204; NO 803668 A 19801204

https://worldwide.espacenet.com/patent/search?q=pn%3DEP0065969A1?&section=Biblio&called_by=GPI
https://register.epo.org/application?number=EP81903272&lng=en&tab=main
http://www.wipo.int/ipcpub/?version=20000101&symbol=F16B0017000000&priorityorder=yes&lang=en
http://www.wipo.int/ipcpub/?level=a&lang=en&symbol=F16B0017000000&priorityorder=yes&refresh=page&version=20060101
http://worldwide.espacenet.com/classification?locale=en_EP#!/CPC=F16B17/006

